



VALID FOR FLIGHTS FROM 20 AUGUST 2022

自 2022 年 8 月 20 日起生效

## PASSENGER INFORMATION for Condor flight DE2366 to Jinan

## 神鹰航空飞往济南的乘客信息

### PASSENGERS DEPARTING FROM GERMANY

### 从德国出发的旅客

If your journey starts in Frankfurt, you need to present your passport and all other required documents at check-in. This includes a green health code that your local Chinese embassy or consulate can provide.

如果您的旅程从法兰克福开始，您需要在办理登机手续时出示您的护照和所有其他必需文件。这包括您当地的中国大使馆或领事馆可以提供的绿色健康码。

You may use any approved COVID testing center for your flight with Condor.

搭乘神鹰航空航班时，您可以使用任何经批准的 COVID 检测中心。

If you test positive on the day of the flight, please contact your travel agent for refund or re-booking options.

如果您在飞行当天检测呈阳性，请联系您的旅行社以获得退款或重新预订选项。

### PASSENGERS CONNECTING IN FRANKFURT

### 在法兰克福连接的乘客

If your journey starts at another airport and you arrive in Frankfurt by plane to connect to Condor's flight to Jinan, you need a green health code from your local embassy or consulate and a double COVID test during your transit in Frankfurt for the onward green code.

如果您的旅程从另一个机场开始，然后您乘飞机抵达法兰克福，转乘神鹰航空飞往济南的航班，您需要当地大使馆或领事馆提供的绿色健康码，并在法兰克福转机期间进行双重 COVID 测试，以便继续绿色代码。

You need to inquire which testing centers are approved by the Chinese consulate in Frankfurt for transit testing. You may need to make an appointment at your selected facility in advance, and arrive as early as possible to get the test results in time for applying for the onward green code to Jinan. We recommend to take the test before 11:00am.

FRANKFURT AIRPORT  
TRANSIT TESTING



法兰克福机场  
检测中心

您需要查询中国驻法兰克福领事馆批准哪些检测中心可以进行中转检测。您可能需要提前在您选择的设施预约，并尽早到达，以便及时获得检测结果，以便申请前往济南的续程绿码。我们建议在上午 11:00 之前参加考试。

If you arrive from outside the Schengen area, and have no EU passport or visa, you have to use the Frankfurt Airport Transit Testing Center at gate B60. For advance reservation, please go to:

<https://www.fraport.com/en/business-areas/operations/medical-center/coronavirus-test-options.html>

如果您从申根区以外抵达，并且没有欧盟护照或签证，则必须使用位于 B60 登机口的法兰克福机场过境测试中心。如需提前预订，请访问：

<https://www.fraport.com/en/business-areas/operations/medical-center/coronavirus-test-options.html>

### WHAT HAPPENS IF I TEST POSITIVE?

### 如果我检测呈阳性会怎样？

If you test positive during your transit in Frankfurt, you have to quarantine according to German law.

如果您在法兰克福过境期间检测呈阳性，则必须根据德国法律进行隔离。

You may request Condor gate staff to help you with quarantine immigration and transfer to a quarantine hotel. You have to pay yourself for the hotel.

您可以要求神鹰航空登机口工作人员帮助您进行检疫入境并转移到检疫酒店。您必须自己支付酒店的费用。

Condor does not offer any quarantine packages for your stay.

神鹰航空不为您的住宿提供任何隔离套餐。

Please contact your travel agent for a refund or re-booking options.

请联系您的旅行社以获得退款或重新预订选项。